

PRAYERS

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

TABLING OF DOCUMENTS

Mr. Cooper, for Mr. Bouchard (Roberval), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning VIA Rail (English and French), as follows:

- 342-3600 and 342-3601 presented by Mr. Angus;
- 342-3607 to 342-3610 presented by Mr. Kristiansen;
- 342-3615 presented by Mr. Gardiner;
- 342-3617 presented by Mr. Riis;
- 342-3625 to 342-3628 presented by Mr. Vanclief; and
- 342-3664 presented by Mr. Fisher.—Sessional Paper No. 342-9/12P.

Mr. Cooper, for Mr. Lewis, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition 342-3624 presented by Mr. Vanclief concerning the status of the English language in Quebec. (English and French)—Sessional Paper No. 342-9/73C.

Mr. Cooper, for Mr. Lewis, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition 342-3665 presented by Mr. Jelinek concerning abortion. (English and French)—Sessional Paper No. 342-9/17E.

Mr. Cooper, for Mr. MacKay, a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government response, pursuant to Standing Order 36(8), to petition 342-3278 presented by Mr. Whittaker concerning PCBs. (English and French)—Sessional Paper No. 342-9/99.

Mr. Cooper, for Mr. Wilson (Etobicoke Centre), a Member of the Queen's Privy Council, laid upon the Table,—Government responses, pursuant to Standing Order 36(8), to petitions concerning tax benefits for Northern and isolated areas (English and French), as follows:

- 342-3599 presented by Mr. Angus; and
- 342-3611 presented by Mr. St-Julien.—Sessional Paper No. 342-9/98B.

PRIÈRE

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

DÉPÔT DE DOCUMENTS

M. Cooper, au nom de M. Bouchard (Roberval), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions sur VIA Rail (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-3600 et 342-3601 présentées par M. Angus;
- 342-3607 à 342-3610 présentées par M. Kristiansen;
- 342-3615 présentée par M. Gardiner;
- 342-3617 présentée par M. Riis;
- 342-3625 à 342-3628 présentées par M. Vanclief; et
- 342-3664 présentée par M. Fisher.—Document parlementaire n° 342-9/12P.

M. Cooper, au nom de M. Lewis, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition 342-3624 présentée par M. Vanclief sur le statut de la langue anglaise au Québec. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-9/73C.

M. Cooper, au nom de M. Lewis, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition 342-3665 présentée par M. Jelinek sur l'avortement. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-9/17E.

M. Cooper, au nom de M. MacKay, membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponse du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, à la pétition 342-3278 présentée par M. Whittaker sur les BPC. (Textes français et anglais)—Document parlementaire n° 342-9/99.

M. Cooper, au nom de M. Wilson (Etobicoke Centre), membre du Conseil privé de la Reine, dépose sur le Bureau,—Réponses du gouvernement, conformément à l'article 36(8) du Règlement, aux pétitions sur l'indemnisation fiscale des localités isolées et du Nord. (textes français et anglais), ainsi qu'il suit:

- 342-3599 présentée par M. Angus; et
- 342-3611 présentée par M. St-Julien.—Document parlementaire n° 342-9/98B.